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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:1798 Förändringar av EBO

I ett nyhetsinslag i SVT nyligen framkom att Migrationsverket inte ser någon 
tydlig effekt efter förändringarna i EBO-lagen. Lagen förändrades för att 
trycket skulle minska på ett antal orter och områden som tar emot många 
asylsökande. Syftet var att minska segregationen. Om en asylsökande valde att 
flytta till någon av de orter/områden som pekats ut så får den asylsökande inte 
någon dagersättning. 

I inslaget framkom att förhållandevis många väljer bort dagersättning och i 
stället bosätter sig bland släkt och/eller vänner i utsatta områden. Tyvärr 
innebär detta en risk att segregation och utanförskap förstärks.

Förändringarna i EBO är drygt ett halvår gamla, men de har uppenbarligen inte 
fungerat så som avsetts. Moderaterna har drivit på för att helt avskaffa 
möjligheten till EBO.

Min fråga till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson är:

 

Avser ministern att vidta några ytterligare åtgärder för att öka drivkrafterna för 
asylsökande att välja andra orter än de utpekade i EBO-lagen och vilka är i så 
fall dessa åtgärder?

………………………………………

Maria Malmer Stenergard (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-14
Besvaras senast
2021-02-24 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


